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Verslag Algemene ledenvergadering VLTC van 27 februari 2023
Locatie: De Stek
Aanvang: 20.00u

1. Opening en mededelingen

De voorzitter heet iedereen welkom en dankt hen voor de aanwezigheid.

Dit jaar hebben 36 mensen de algemene ledenvergadering bijgewoond. Dit is exclusief bestuur.
De vergadering is hiermee rechtsgeldig, omdat er meer dan het minimale aantal leden dat nodig is
om de vergadering te houden aanwezig is.
Daarnaast hebben we 9 afmeldingen ontvangen.

Johan Klootwijk, onze voorzitter technische commissie is helaas afwezig door ziekte.

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 21 maart 2022

De notulen van de vorige ALV (gehouden op 21 maart 2022) zijn kort na de vergadering, via e-mail
aan de leden verzonden en op de website gepubliceerd. De notulen zijn tevens als bijlage
toegevoegd aan de e-mail waarin de uitnodiging tot deze ALV is opgenomen.

Er zijn geen opmerkingen vooraf geweest, ook tijdens de vergadering niet. De notulen zijn daarmee
definitief. De secretaris wordt bedankt voor de verslaglegging.

3. Korte terugblik verenigingsjaar 2022

We kunnen terugblikken op een redelijk normaal jaar. Vorig jaar zijn we nog ca. 1 maand dicht
geweest vanwege corona. Eind januari 2022 mocht de kantine weer open en konden we weer gaan
tennissen. Fijn om te zien dat alles gelijk weer op de rit stond, kantine kon meteen weer open, de
trainingen liepen, activiteiten werden georganiseerd, het werd een “normaal jaar”, dat hebben de
leden maar zeker ook de vrijwilligers maar mooi met z’n allen gedaan, groot dank je wel daarvoor!

Het was een financieel goed jaar, maar ook in de zin van drukbezochte activiteiten, veel
inschrijvingen, wat soms helaas ook betekende dat mensen niet meer mee konden doen.

Ook hebben we het afgelopen jaar een bijzondere ALV gehad betreffende Padel. De status nu is om
de intentie tot aanneemovereenkomst te tekenen en de vergunningaanvraag is ingediend. De padel
commissie houdt de leden op de hoogte via de nieuwsbrief. De planning is om de banen aan het
einde van de zomer klaar te hebben.

Ook hebben we het 60-jarig lustrum van VLTC gehad. Het lustrum weekend waarin we 2 dagen
hebben gevierd dat de vereniging 60 jaar bestond, ook hier waren veel inschrijvingen. We kunnen
met plezier op dit weekend terugkijken.

Het ledenverloop, we zijn afgelopen jaar met 5% gegroeid. Het ledenaantal blijft stabiel, stijgt licht.
Afgelopen 2 tot 3 jaar is de verhouding junior – senior veranderd, er zijn minder junioren, dit komt
onder andere omdat een deel van de junioren is doorgeschoven naar senior.
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Dit alles was niet mogelijk geweest zonder alle commissies en de vrijwilligers van deze commissies.
Een aantal commissies zijn aangevuld met nieuwe vrijwilligers, hierdoor zie je nieuwe energie en
nieuwe activiteiten, dit is heel fijn om te zien.

Het totaal aantal leden is momenteel 767 (per 1 januari 2023).

De terugblik jeugd

Momenteel zijn er 78 jeugdleden. Dat is een daling.
Er is een grote, vaste groep, 16-17-18-jarigen die door zijn gegroeid naar senior, dan wel zijn gestopt
met tennissen. We hebben in de jaren 2020 en 2021 te maken gehad met corona, geen Sjors
sportief, we konden niet naar de scholen toe en dat merken we in de hoeveelheid nieuwe
jeugdleden.

We hebben als doel; in te zetten op promotie, de jeugd is toch de toekomst van de club.

In 2022 hebben we hier al op ingezet. We hebben weer meegedaan met Sjors sportief, maak kennis
met tennis clinics, en een vriendjes middag georganiseerd.

De afsluiting van het schooltennis, georganiseerd door Am Joy, is bij VLTC gehouden.
En in oktober dit jaar is er weer een tennisclinic voor basisschoolkinderen, we gaan hiervoor flyeren
en hopen dat we de kinderen hiermee kunnen enthousiasmeren.

Naast het werven van nieuwe jeugdleden willen we ook onze huidige jeugdleden behouden. Er zijn
hiervoor heel veel activiteiten georganiseerd zoals; tennisclinics ter voorbereiding op de competitie,
voorjaars- en najaarscompetitie, paasontbijt tijdens de competitie en een niet-tennisactiviteit, dat
was nu Toverland.

Ook zijn er Junior clubkampioenschappen geweest en dit jaar is er ook voor het eerst een open
jongeren toernooi georganiseerd, in de leeftijd 16 t/m 29 jaar. Ondanks de beperkte inschrijvingen
was het toch een succes.

Het ouder-kind toernooi met sponsoring van de Plusmarkt was ook erg geslaagd, net als de pieten
training.

Wat gaan we nog doen:

- meer inzetten op promotie
- Yousports gaat tennislessen geven op de basisscholen
- padel, ook inzetten om jeugd binnen te halen
- open jongerentoernooi willen we dit jaar weer organiseren
- jeugd clubkampioenschappen zullen dit jaar samen met de senior clubkampioenschappen worden

gespeeld

4. Huldiging 50-jaar lidmaatschap

We mogen 4 leden verwelkomen die al 50 jaar lid zijn, ze zijn in 1973 lid geworden.

Rob Keijser (aanwezig) en Trees Keijser, John Zoetekouw (aanwezig) en Joke van der Linden. Ze
ontvingen een mooi presentje van de vereniging.
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Bedankt allemaal en hopelijk zien we jullie nog lang bij VLTC.

5. Wijziging statuten

Tijdens de ALV van 2022 hebben we de statuten en het huishoudelijk reglement vernieuwd in
verband met een wijziging in de wetgeving. We dachten dit goed gedaan te hebben omdat we de
modellen van de KNLTB hebben gebruikt, alleen de notaris was het niet op alle punten eens met de
modellen van de KNLTB.

De notaris wil dat wij een paar kleine wijzigingen aanbrengen. Dit betreft 3 punten.

Artikel 4, hierin was een formulering opgenomen waaruit zou kunnen worden afgeleid dat bindende
besluiten buiten het bestuur en de ALV om genomen konden worden, dus dat vrijwilligers in
commissies zelf die besluiten kunnen nemen. Dit mag formeel niet, het past niet bij het
verenigingsrecht, het is de ALV of het bestuur dat besluiten neemt binnen de kaders die de ALV heeft
vastgesteld.
Dit hebben we aangepast, er staat nu dat de commissies binnen het kader van de ALV of bestuur
beslissingen mogen nemen.

De tweede wijziging is artikel 5 lid 6. Wij hadden gedacht niet-actieve leden dezelfde rechten te
geven als actieve leden, behalve het speelrecht. Waarbij je dan ook stemrecht bij de ALV hebt. Dit
was een eigen voorstel om zo binding te houden met de niet-actieve leden.
De notaris geeft aan dat dit heel ongebruikelijk is, ze adviseert niet actieve-leden wel vergaderrecht
te geven, maar geen stemrecht.
Vraag: is wel heel ver gezocht. Klopt, maar stel dat er een hele grote groep niet-actieve leden zich
verenigen en zo een bepaalde richting op willen gaan. Is heel theoretisch, maar dat is de gedachte
erachter.

Het derde is artikel 11, lid 15. We hebben hier een verduidelijking opgenomen, geen inhoudelijke
wijziging. De ALV kan senior leden of junior leden als adviseur kan benoemen. Een adviseur richting
een commissie of richting het bestuur.

Het zijn geen grote wijzigingen maar dienen wel via de ALV vastgesteld te worden. Er zijn geen
tegenstemmers, dus vastgesteld.

Vraag: mogen slapende leden ook stemmen? Nee, dat mag niet, in de huidige statuten die nu nog
van kracht zijn, mogen slapende leden helemaal niet stemmen. Hebben overigens ook geen toegang
tot de vergadering.

We gaan nogmaals naar de notaris voor het vaststellen en inschrijven van de statuten en
huishoudelijk regelement.

6. Financieel overzicht van 1 januari 2022 tot en met 31 december 2022

a. Presentatie financieel overzicht 2022
We hebben dit jaar een heel goed jaar gedraaid, zoals jullie in de stukken kunnen zien die
meegestuurd waren met de uitnodiging voor de ALV.

Hieronder volgt een puntsgewijze toelichting van de penningmeester:
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Exploitatiesaldo 2022: € 30.975,=

Dit komt door een tweetal zaken, namelijk toename van het aantal leden en daardoor dus toename
contributie en de omzet van de bar (marge) is toegenomen.

Verantwoording baten

 Subsidie en sponsorbijdragen zijn nagenoeg gelijk met vorig jaar.
 De niet gedeclareerde uren van Yousports zien we ook als sponsoring
 Sponsoring van Olympia van het open toernooi is ook afzonderlijk inzichtelijk gemaakt
 Omzet van de bar door toename leden en drukbezochte activiteiten
 Omzet van de bar omdat er goed gelet wordt op de marges

Verantwoording lasten

 Kosten zijn redelijk conform begroting
 Jeugd, ondanks alle goede activiteiten die er geregeld zijn, zijn ze iets achter gebleven in de

kosten, daar zit dus wat meer ruimte
 Steunpilarenfeest, is € 1.000,= meer dan de begroting, komt met name door de eindejaar

attentie en die is meegenomen in dit bedrag.

Vraag: waarom zetten wij die aflossing lening als een kostenpost? Formeel zijn het geen kosten maar
we moeten het wel terugverdienen, daarom in exploitatie opgenomen.

Balans

Het positieve exploitatieresultaat houden we voorlopig in de achterzak. We schrijven het bij het
eigen vermogen. Dit jaar komen nog grote uitgaven: afhankelijk van de keuzes verbouwing/
vervanging kantine en de aanleg van 3 padel banen. In theorie kunnen we de ledenobligaties ook
eerder aflossen, dan besparen we rente op de lange termijn. Voorlopig is voorstel om het bij het
eigen vermogen te tellen.

Er zijn weinig verschuivingen in de balans. Behalve de opname van de middelen voor de
ledenfinanciering, de ledenobligaties. We hebben hier nog niks van uitgegeven. De leden hebben de
€ 260.000,- al wel overgemaakt. Dit bedrag staat klaar om bij de start van de padel werkzaamheden
de rekeningen te betalen.

Vraag/ opmerking: waarom kloppen de totaaltellingen niet op de meegestuurde financiële stukken?
De penningmeester had dit al ontdekt, niet duidelijk waar het fout is gegaan. Als je ze met de hand
optelt klopt het wel. Het juiste totaalbedrag is € 699.421,=

Vraag: ik kom er niet uit als ik de balans van vorig jaar pak met eigen vermogen en de voorzieningen.
Hoe worden deze posten samengesteld? Dit is niet inzichtelijk, dit valt onder liquide middelen. De
vrijgevallen voorziening valt weg tegen de gemaakt kosten. Je ziet dit niet meer terug in het
exploitatieresultaat. Na de vergadering kijken de penningmeester en de vraagsteller samen naar dit
item.

Vraag: overlopende posten, wat zit hierin? Dat zijn facturen die we nog moeten betalen, of al betaald
zijn. Een van de posten is de jeugd. Jeugd betaald de contributie en de training per schooljaar, in
september wordt er voor een half jaar betaald, is een vooruitbetaling. Als vereniging sponsoren wij
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de jeugd, dat zit hier ook in. Ook is er al een gedeelte aan Sander betaald. Kosten die overlopen van
het ene naar het andere jaar, om het boekjaar schoon te houden.

b. Verslag kascommissie

De kascommissie bestond dit jaar uit Imca Janssens en Julia Tjoa. Julia is aanwezig, Imca is helaas
afwezig door ziekte.

Imca en Julia zijn begin februari bij Michiel geweest, zij hebben verschillende posten gecontroleerd
en vastgesteld dat er terecht een deugdelijke en duidelijke administratie is gevoerd.

c. Accordering financieel overzicht 2022 en décharge

Stemming jaarstukken akkoord: Geen tegenstemmers.
Complimenten voor de jaarstukken.

De penningmeester wordt gedechargeerd van zijn taak voor de financiële verslaglegging over 2022.

d. Benoeming kascontrolecommissie voor verslagjaar 2023

De kascontrolecommissie voor verslagjaar 2022 bestaat uit Imca Janssens en Julia Tjao. Imca
Janssens heeft dit nu 2 jaar gedaan en een ander lid zal haar plek innemen. Wie wil dit overnemen?
Fer Dierkx heeft zich als vrijwilliger opgegeven. Hartstikke fijn, dank je wel!

6. Begroting 1 januari 2023 tot en met 31 december 2023.

Doel van de begroting is het zo reëel mogelijk inschatten van de inkomsten en de uitgaven, we
hoeven geen winst te maken.

Bij het opstellen van de begroting zijn we uitgegaan van 2 dingen die van belang zijn hier.
1) bij de aanleg van de padelbanen verwachten we extra contributie te ontvangen en extra leden,
dus extra consumptie in de kantine, dit is voor een klein gedeelte verwerkt in de begroting, omdat dit
pas het 4e kwartaal van 2023 zal betreffen.
2) grootste aanpassing is de kostenstijging waarmee we te maken krijgen, overal gaan de kosten
omhoog. Daarnaast zijn we per 1 januari als vereniging BTW plichtig geworden, onze bar omzet is
boven de € 68.000,=.  Verwachting is aan de hoge kant, maar eventuele optimistische inschattingen
kunnen worden gecompenseerd.

Ook bij de accommodatie hebben we een kostenstijging, alle posten waarvoor wij rekeningen krijgen.
We zijn voor de bar btw plichtig, maar voor de accommodatie zelf niet. Voor de belasting zijn dit
twee gescheiden activiteiten.

De overige kosten zijn ledenaantallen gedreven, die zijn redelijk gelijk gebleven. Zijn allemaal posten
die gelijk zijn aan afgelopen jaren.

Per saldo proberen we elk jaar te begroten naar € 0,= dus de baten en lasten met elkaar in evenwicht
te krijgen, we hoeven geen winst te maken.

Vraag: omzet bar is behoorlijk gestegen? Deels door de prijsstijgingen. Extra omzet in het 4e kwartaal
door nieuwe leden voor padel. Het is een begroting, het is een schatting. Bedragen moeten excl. btw
zijn i.p.v. incl. btw
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Meerjarenbegroting

De accommodatie commissie heeft een aantal offertes opgevraagd t.b.v. isolatie kantine (dakisolatie,
dubbele beglazing en zonnepanelen). De posten zijn verwerkt in 2024 en 2025.

We hebben nog het plan om de keuken te renoveren. Die post is iets verhoogd ten opzichte van vorig
jaar, maar staat er als een stelpost in.

Ook de investeringen in de padelbanen en de subsidie die we daarop in mindering mogen brengen
zijn opgenomen.

Vervanging van de tennisbanen staat nog steeds in 2025, misschien moet dit naar voren maar dan
moeten we eerst met de gemeente in gesprek. Misschien moet dit een jaar vervroegd worden, naar
2024.

Vraag: over welke banen gaat dit dan? Baan 3 t/m 9. We zijn regelmatig met de gemeente in gesprek
over de vervanging van de banen. We gaan ze niet vervangen als het niet nodig is. Afgelopen najaar
hebben we gemerkt dat plassen blijven lang op de banen liggen. Dit is een signaal dat de banen
richting einde van de levensduur gaan. Onderling hebben we afgesproken dat we na de
voorjaarscompetitie 2023, als de grootste drukte is geweest dat we dan de banen laten keuren. Dit
doen we omdat als het rapport dan zegt ze zijn toe aan vervanging, dan gaan ze mee in de begroting
van de gemeente voor volgend jaar (2024). Mocht het rapport aangeven, ze zijn nog goed, dan is het
rapport 2 jaar geldig en is vervanging op z’n vroegst in 2025 of 2026 mogelijk. In principe heeft de
gemeente het vervangen de banen opgenomen in de begroting, weliswaar tegen een lager prijspeil.
Het is niet zeker dat we zelf moeten bijbetalen. Dit is nog onderwerp van gesprek.

Vraag: de kosten voor alleen dakisolatie en glas vervanging komen op € 120.000,=?
Ja klopt. Vraag: is het niet beter dan om alles plat te gooien?
Goede vraag; De € 120.000,-= is nog niet uitgegeven. Dit is puur een indicatie voor de begroting.
We gaan een bredere commissie oprichten, om te kijken hoe we het gaan aanpakken.
Ledenobligaties:
Elk jaar bij de ALV zal er 1 serie uitgeloot worden. De serie die uitgeloot wordt, die wordt aan het
eind van het jaar terugbetaald.
Michiel heeft 10 briefjes bij zich, om de volgorde voor de komende 10 jaar te bepalen.
Uitslag trekking is als volgt:

2023: serie D
2024: serie J
2025: serie G
2026: serie E
2027: serie A
2028: serie I
2029: serie B
2030: serie F
2031: serie H
2032: serie C

Iemand met 10 obligaties, daar is sowieso 1/10 deel uitgeloot.
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Vraag: waarom wordt er nu niet geïnvesteerd in zonnepanelen?
Het dak moet eerst gerenoveerd worden. Zodra het energie contract afloopt, dan moeten we zeker
stappen hebben genomen. De salderingsregeling, we willen eerst graag duidelijkheid of deze blijft
bestaan voor particulieren en verenigingen. Als we geen opslag hebben dan hebben we niet veel aan
zonnepanelen in de toekomst. Het is eventueel wel interessant als we de zonnepanelen alleen voor
het reguliere stroomverbruik (kantine, keuken) plaatsen.

Vraag: beglazing gaan we dit wel dit jaar vervangen?
Idealiter ja, maar dan willen we wel zeker weten dat de situatie gelijk blijft. Dit vanwege verandering
van de keuken en de bar. Komen de ramen dan zo terug zoals ze nu zijn? We willen een totaalplan
maken; keuken, glas, isolatie etc. Dit alles voordat energie contract eindigt.

8. Bestuursverkiezing, rooster van aftreden en benoeming.

Twee bestuursleden zijn aftredend en herkiesbaar:

1) Michiel Boshouwers (bestuurslid, penningmeester), 2e termijn loopt af.
2) Nicole Wassercordt (bestuurslid, secretaris), 2e termijn loopt af.

Stemming Michiel en Nicole; alle aanwezigen stemmen middels applaus voor het aanblijven van
beiden.

9.  Behandeling ingediende voorstellen

We hebben geen ingediende voorstellen ontvangen.

10. Rondvraag / behandeling ingediende vragen

Vraag: In de laatste nieuwsbrief stond dat er heel veel water wordt gebruikt voor de glazen. De
spoelbak voor glazen, dit is opgelost hoopt hij.
Nee, dit is niet opgelost, als het kraantje wordt opengezet en niet dichtgedraaid, dan blijft deze
openstaan. Dit gebeurt heel veel.
Eventueel de instructie aanpassen? Ja, dat gaan we meenemen.

Vraag: waarom staat de grote koelkast aan, buiten de toernooien om?
De grote koelkast is in de winter uit geweest, wordt alleen gebruikt indien nodig.
De extra koeling in de berging, deze staat uit.

Vraag: het digitale inhangbord, dit brengt nogal eens wat frustraties met zich mee. Het inhangbord
doet het vaak niet.
De app, voor de baanreservering, dit kun je 36 uur van tevoren doen.
Tot 1 minuut voor aanvangstijd moet je de reservering bevestigen, dit was voorheen 5 minuten.

De tablet voor de verlichting werkt slecht, de tablet moet vervangen worden. Ook blijven de lampen
soms onnodig branden. De lampen zijn gekoppeld aan de baanreservering. Je kunt de baanverlichting
overrulen, dit doe je handmatig door de verlichting aan te zetten.
Tijdens de sneeuwval is de verlichting wel aan geweest. Dit kwam door de reserveringen die toch
gedaan werden terwijl er niet getennist kon worden. We zijn ons hier nu van bewust en hebben toen
alle banen geblokt, zodat er niet meer gereserveerd kon worden.
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Vraag: Hoe staat het met de variabele tijden voor de baanreservering? Dit willen we veranderen.
Waarschijnlijk doen we dit als de padelbanen klaar zijn, dan is het een optie dat we vaste blokken
gebruiken bij de baantijden. Dus dan kun je niet meer variabel kiezen qua tijd.

11. Sluiting

Nogmaals bedankt voor jullie komst, aandacht en vragen!!

We nodigen jullie uit voor een drankje!

Fijne avond allemaal.


